
Nuorisovaltuuston lausunto opetuslautakunnalle 

Nuorisovaltuuston yleinen mielipide oli, ettei oppilasmäärärajaa nostettaisi 40:stä 45:een. 
Näitä asioita perusteltiin sillä, että sivukylien kouluissa ilmapiiri on lapsille ja nuorille 
sopivampi, jolloin mielenterveysongelmat vähenisivät. Tätä seikkaa nuoret pitivät 
ensiarvoisen tärkeänä asiana. Myöskin kouluissa on mukavampi olla, kun opettajat tuntuvat 
olevan helpommin lähestyttäviä, koska oppilaita on vähemmän. Nuoret kokivat myös, että 
kiusaamista on vähemmän sivukylien kouluissa näistä syistä johtuen.   

Nuoria myös tietenkin huoletti taloudellisen haasteet, mutta totesivat, ettei säästöjä 
varmaankaan tulisi juurikaan, vaikka lapsia pitäisi kuljettaa kauempaa kouluihin. Tällaiset 
kuljetukset koettiin myös turhan raskaiksi esimerkiksi alempien luokkien oppilaille. 


